
Zápis ze zasedání
Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují
konaného dne 23. 10. 2024, 18.00 hod.

Zasedání Zastupitelstva obce Slavětín nad Metují zahájil starosta obce MVDr. Miroslav Věříš (dále jen
předsedající), který konstatoval, že bylo řádně svoláno a podle přiložené prezenční listiny je přítomno
5 zastupitelů, tj. 71 % všech členů zastupitelstva, takže zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Přítomní zastupitelé: MVDr. Miroslav Věříš, Jana Beracková, Mgr. Jakub Tláskal, Blanka Šubrtová,
Monika Lachmanová.
Nepřítomní zastupitelé: Petr Tláskal, MUDr. Růžena Potočková.

Určení ověřovatelů a zapisovatele:
Předsedající navrhl, aby zapisovatelem byl Jakub Tláskal a ověřovateli zápisu byly Monika Lachma
nová a Blanka Šubrtová. Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 1 bylo schváleno.

Schválení zápisu ze schůze Zastupitelstva ze dne 2. 10. 2024:
Předsedající seznámil přítomné zastupitele obce Slavětín nad Metují se zápisem ze schůze zastupi
telstva ze dne 2. 10. 2024. K zápisu nebylo připomínek ani návrhů zastupitelů a předsedající navrhl
zápis schválit.

Návrh usnesení č. 2: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zápis ze schůze Zastupi
telstva obce ze dne 2. 10. 2024. Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 2 bylo schváleno.

Schválení programu zasedání 23. 10. 2024:
Předsedající navrhl schválit program, který byl uveden na pozvánce: Zastupitelstvo obce Slavětín nad
Metují schvaluje program zasedání 23. 10. 2024.

1. Příprava výběrového řízení na stavbu FVE

2. Projednání odpadového hospodářství na rok 2025

3. Ostatní

4. Diskuze

Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 3 (program schůze) bylo schváleno.

1. Příprava výběrového řízení na stavbu FVE

Předsedající předložil zadávací dokumentaci k projektu „FVE Slavětín nad Metují – Obecní
úřad a obecní prodejna”. Předsedající nechal hlasovat o jednotlivých částech zadávací doku
mentace. Předpokládaná hodnota zakázky je 1 516 000 Kč bez DPH
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Návrh usnesení č. 4: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje kritéria hodnocení
nejlepší nabídky: V projektu „FVE Slavětín nad Metují – Obecní úřad a obecní prodejna”
jediným kritériem je nejnižší cena.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 4 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 5: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje termín výběro
vého řízení ve středu 20. 11. 2024 od 17 hod. Lhůta pro podání nabídky je 20.11.2024
v 16:00.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 5 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 6: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje zadávací doku
mentaci včetně návrhu smlouvy o dílo.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 6 bylo schváleno.

Návrh usnesení č. 7: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje členy výběrové
komise, kteří jsou následující:

Ing. Janeček člen hodnotící komise
MVDr. Miroslav Věříš člen hodnotící komise
Mgr. Jakub Tláskal člen hodnotící komise
Jana Beracková členka hodnotící komise

Monika Lachmanová členka hodnotící komise

Ostatní členové zastupitelstva (Blanka Šubrtová,Petr Tláskal, MUDr. Růžena Potočková) jsou
vybrání jako případní náhradníci.
Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 7 bylo schváleno.

Předsedající předložil seznam dodavatelů, které osloví s nabídkou. Po doplnění ostatními
členy zastupitelstva navrhl schválit seznam oslovených dodavatelů.

Návrh usnesení č. 8: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje oslovení násle
dujícího seznamu dodavatelů:

Dodavatel IČ
INCzech trade s.r.o. 14178559
Ravont Solar s.r.o. 14252783
GoodVolt s.r.o. 17496438

SUN krystal s.r.o. 28767071
Martin Vinter 62717405

Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 8 bylo schváleno.
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2. Projednání odpadového hospodářství na rok 2025

Předsedající seznámil zastupitele s chystanou změnou systému svozu směsného komunálního
odpadu. V novém systému by obecní úřad vedl evidenci odpadu od jednotlivých míst svozu.
Každá popelnice bude mít identifikační čip a odpad bude evidován na jednotlivé občany.
Občané, kteří překročí limit budou muset doplatit svoz odpadu dodatečně. Odpady budou
placeny vždy zpětně za kalendářní rok. Aktuální počet kilogramů, které občan již vyproduko
val bude k nahlédnutí na OÚ Slavětín nad Metují v době úředních hodin. Od této změny si
zastupitelstvo slibuje vylepšení třídění odpadu. Proběhla diskuze o možných situacích, které
mohou nastat. Po zodpovězení všech dotazů nechal předsedající hlasovat o schválení změny
svozu komunálního odpadu a o nakoupení čipovaných popelnic pro každé svozové místo.

Návrh usnesení č. 9: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje změnu placení
komunálního odpadu a nakoupení popelnic občanům, které obsahují čip a jednoznačně iden
tifikují vlastníka.

Výsledek hlasování: pro: 3 proti: 0 zdrželi se: 2
Usnesení č. 9 bylo schváleno.

3. Ostatní

• Předsedající navrhl prodloužení smlouvy s firmou Zepo Bohuslavice a.s.; IČ: 25295560
na provoz obecní prodejny.
Návrh usnesení č. 10: Zastupitelstvo obce Slavětín nad Metují schvaluje prodlou
žení smlouvy s firmou Zepo Bohuslavice a.s.; IČ: 25295560 na provoz obecní prodejny
za stávajících podmínek

Výsledek hlasování: pro: 5 proti: 0 zdrželi se: 0
Usnesení č. 10 bylo schváleno.

• Předsedající informoval o zaslání závěrečné zprávy k projektu oprava chodníku v Hlo
hově poskytovateli dotace, kterým byl Královehradecký kraj.

• Předsedající přečetl žádost knihovníka na vylepšení obecní knihovny pro další rok. Před
sedající se s ním domluví na detailech a projednáno bude na další schůzi zastupitelstva
obce.

• Předsedající vyzval zastupitele, kteří mají požadavky, které je potřeba zohlednit při
návrhu obecního rozpočtu, aby je přednesli nyní nebo na příští schůzi.

– Jakub Tláskal připomněl potřebu opravy střechy na obecní kapli.
– Jakub Tláskal navrhl možnost opravy obecní márnice na hřbitově a její předělání

na kolumbárium.

• Předsedající přednesl návrh DSO Metuje, dle kterého budou nakoupeny vysoušeče pro
případ povodní. Vysoušeče budou distribuovány mezi obce s možností si vypůjčit další
v centrálním skladu.
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• Předsedající přednesl návrh DSO Metuje na možnost rozšíření služeb Městské policie
o jednoho strážníka, jehož úvazek bude rozdělen do jednotlivých obcí, které zároveň
budou přispívat na jeho mzdu.

– Předsedající v této souvislosti sdělil aktuální stav příprav pro instalaci rychlostního
radaru v naší obci. Instalace radaru je spojena s opravou chodníku na pozemk.
parc. č. 20/3.

– V případě souhlasu obcí s novou formou spolupráce obcí a městského strážníka,
by bylo možné si vyžádat měření rychlosti na konkrétní časy.

Návrh usnesení č. 11: Zastupitelstvo obce souhlasí s návrhem na zřízení pozice
dalšího městského strážníka v Novém Městě nad Metují, který bude více nápomocen
naší obci a obec bude přispívat na udržení této pozice. V tomto směru pověřuje starostu
obce podepsat novou smlouvu za služby s Městskou policií v Novém Městě nad Metují.
Výsledek hlasování: pro: 4 proti: 0 zdrželi se: 1
Usnesení č. 11 bylo schváleno.

• Předsedající přednesl návrh na vytvoření vyhlášky, která by zakazovala volné
pobíhání psů v obci. reagoval na konkrétní případ, kdy byl napaden volně
pobíhajícím psem. Zastupitelstvo odložilo rozhodnutí na příští schůzi zastupitelstva. Za
stupitelstvo obce připomíná občanům povinnost mít domácí zvířata pod dohledem a
upozorňuje na zákonný zákaz volného pohybu psů (bez vědomí majitele) na veřejném
prostranství a na odpovědnost majitele psa za vzniklé újmy a škody.

Předsedající ukončil zasedání zastupitelstva 23. 10. 2024 v 20.35 hod.
Zápis byl vyhotoven dne 1. 11. 2024.

Přílohy zápisu: prezenční listina.

Zapsal: Ověřovatelé: Starosta:

Vyvěšeno na úřední desce dne 3. 11. 2024. Sejmuto z úřední desky dne 20. 11. 2024.
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